
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 6. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Hvordan vil ministeren forklare de regionale forskelle i Danmark på hvor man-
ge børn, der bliver medicineret med ADHD-medicin, og hvilken betydning me-
ner ministeren, at lægemangel i yderområderne, særligt mangel på børne- og
ungdomspsykiatere, har? Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at alle danske
børn får en ensartet behandling af høj kvalitet for ADHD? Og hvordan stiller
ministeren sig over for forslaget fra Børne- og Ungdomspsykiatrisk Selskab
om at indføre pakkeforløb til at sikre en ensartet behandling på tværs af lan-
det?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2015-16, jf.
SUU alm. del - samrådsspm. BB.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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